
Vragen van de SP aan wethouder Voorink over de LTS-locatie  

In het college van B&W van 26 maart is besloten om de randvoorwaarden voor het realiseren 

van woningen op de voormalige LTS-locatie (Franciscusweg 10) in te trekken. De 

randvoorwaarden waren destijds opgesteld als kader om tot een breed gedragen 

ontwikkelingsprogramma te komen.  

Uit de B&W agenda is onduidelijk waarom dit nu wordt ingetrokken.  

De agenda zegt slechts:  

'Omdat deze consensus niet is ontstaan, kunnen de randvoorwaarden voor transformatie 

ingetrokken worden." 

De SP Hilversum hoort graag: 

- waarom is er niet tot consensus kunnen komen? Waarop zijn de plannen misgelopen en wat 

zijn de knelpunten? 

- welke mogelijkheden tot woonontwikkeling is er nu nog op die locatie? 

- Komen er nieuwe randvoorwaarden, en wat is daarbij de inzet? 

Fractie SP 

 


